
 

 
 

Veg for funksjonshemmede 

KABELVÅG – SVOLVÆR 

 

Sluttrapport 03.02.2012 

 

 

 

 

 

Prosjektid:  

Rehabilitering, 2008/3/0291, Veg for funksjonshemmede, Norges idrettsforbund og 

olympiske og paralympiske komite. 



VEG FOR FUNKSJONSHEMMEDE,  KABELVÅG – SVOLVÆR              Side: 2 av 9 

Sluttrapport 

 

 

 

 

 

 

Forord 
 

Kabelvåg og Svolvær Skiklubb har lenge hatt planer om å knytte de to tettstedene sammen 

med en trim/skiløype som går utenom vannene i området. Det har samtidig vært et mål å gjøre 

dette anlegget tilrettelagt for flest mulig brukere. En prosjektgruppe har vært i arbeid siden 

2007 med å realisere prosjektet. 

 

Prosjektgruppa har bestått av:  

 

Arnt Winther    Kabelvåg Skiklubb 

Arne Eivind Paulsen   Kabelvåg Skiklubb  

Stein Rydningen   Svolvær Skiklubb 

Odd P. Tanke Jensen   Norges Handikapforbund avd. Vågan  

 

 

Prosjektgruppen vil takke EktraStiftelsen for økonomisk støtte til  prosjektet. Uten denne 

støtten ville det ha vært vanskelig å få realisert prosjektet.  
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Sammendrag 

Kabelvåg og Svolvær skiklubb har lenge hatt planer om å knytte de to tettstedene sammen 

med en trim/skiløype som også skal være tilrettelagt for flest mulig brukere. Høsten 2007 ble 

det derfor dannet en prosjektgruppe med medlemmer fra Kabelvåg skiklubb, Svolvær 

skiklubb og Norges handicapforbund avd. Vågan. 

Gruppen utarbeidet et forprosjekt i februar 2008 som dannet grunnlag for søknadsprosessene 

om tillatelse til igangsetting og finansiering. I mars 2008 ble det sendt inn en søknad til Vågan 

kommune om etablering av flerbruksløype/tursti. Saken ble behandlet i planutvalget i juni 

2008 og det ble vedtatt at saken måtte utsettes og at det ville kreves utarbeidelse av 

reguleringsplan før terrenginngrep evt kunne tillates. 

Etter endel møter internt i gruppen, samt møter med Vågan kommune, ble det bestemt at 

prosjektet skulle deles i 3 deler (3 parseller/strekninger). I febr 2009 ble det sendt 

dispensasjonssøknad i forhold til kommuneplanens arealdel for "del 1" og "del 3". I mai 2009 

ble det gitt tillatelse til oppstart av "del 3", men ikke til "del 1". Høsten 2009 ble det startet 

opp med dugnad med trefelling og kvisting og en graveentreprenør ble engasjert til 

grunnarbeidene. Sommeren 2010 ble "del 3" asfaltert og ferdigstillt. "Del 1" ble gitt 

igangsettingstillatelse høsten 2011 og det ble opprettet et samarbeid med den lokale 

kraftprodusenten, Lofotkraft, om opparbeidelse av "del 1".  

I løpet av høsten ble eksisterende veg i Kongsmarka grøftet og breddeutvidet. Det er lagt nye 

dreneringsrør og det er laget en ny turveg fra eksisterende veg ned til Kongselva. Lofotkraft 

skal ihht avtale med prosjektgruppen ferdigstille vegen med et toppdekke samt etablere 

parkeringsplass for handicappede ved starten av "del 1" våren 2012. 

Det er allerede oppnådd positive resultater med de ferdigstillte delene av prosjektet. Personer 

med forskjellige former for funksjonshemninger samt barnehager og skoleklasser benytter den 

asfalterte delen i Kabelvåg (del 3) for å komme ut i naturen. Del 2 blir også benyttet i stor 

grad som turområde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



VEG FOR FUNKSJONSHEMMEDE,  KABELVÅG – SVOLVÆR              Side: 4 av 9 

Sluttrapport 

 

 

 

 

Innholdsfortegnelse 
 

 
1. Bakgrunn for prosjektet 5 

2. Prosjektgjennomføring 5 

3. Resultater 6 

4. Videre planer 9 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



VEG FOR FUNKSJONSHEMMEDE,  KABELVÅG – SVOLVÆR              Side: 5 av 9 

Sluttrapport 

 

 

1. Bakgrunn for prosjektet 
 

Kabelvåg og Svolvær Skiklubb har lenge hatt planer om å knytte de to tettstedene sammen 

med en trim/skiløype som går utenom vannene i området. Det har samtidig vært et mål å gjøre 

dette anlegget tilrettelagt for flest mulig brukere. En prosjektgruppe har jobbet med prosjektet 

siden høsten 2007. Et forprosjekt ble utarbeidet i februar 2008 og dette har dannet grunnlaget 

for søknadsprosessene for finansiering og tillatelse til igangsetting. 

 

Prosjektgruppa har bestått av:  

 

Arnt Winther    Kabelvåg Skiklubb 

Arne Eivind Paulsen   Kabelvåg Skiklubb  

Stein Rydningen   Svolvær Skiklubb  

Odd P. Tanke Jensen   Norges Handikapforbund avd. Vågan  

 

 

2. Prosjektgjennomføring 
 

16.03.2008 ble det sendt en søknad til Vågan kommune om etablering av flerbruksløype 

mellom Svolvær og Kabelvåg.   

 

Saken ble behandlet i planutvalget den 25.06.2008 og det ble vedtatt at saken måtte utsettes 

og at det ville kreves utarbeidelse av reguleringsplan før terrenginngrep evt kunne tillates.   

 

Etter endel møter internt i gruppen, samt møter med Vågan kommune, ble det bestemt at vi 

skulle dele prosjektet i 3 deler (parseller/strekninger), med bakgrunn i saksbehandling, 

fremdrift og miljøhensyn. 

 

2. februar 2009 ble det sendt en dispensasjonssøknad iforhold til kommuneplanens arealdel 

for del 1 og del 3 av prosjektet. Behandlingen av denne søknaden tok noe tid, bl.a på grunn av 

relativt stor høringsrunde. 27. mai 2009 fikk vi gjennomslag for å kunne starte med del 3, men 

ikke del 1.   

 

Mye av tiden etter dette har gått med til å opprette tinglyste avtaler med grunneierne, etter 

krav fra Vågan kommune. 23.10.2009 søkte vi om igangsettingstillatelse for del 3. Denne 

tillatelsen ble innvilget samme dag.  

 

Prosjektgruppen har engasjert ornitolog og biolog for å lage rapport om fugleliv og biologisk 

mangfold, i og med at dette var tema for å nekte godkjenning av prosjektets del 1.  

 

Den 13.09.2011 ble det gitt igangsettingstillatelse for prosjektets del 1. Det ble opprettet et 

samarbeid med det lokale kraftselskapet, som benytter vegen ( se illustrasjon) som adkomst til 

kraftstasjonen i Kongsmarka. 
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Pkt A angir start av del 1 (HC parkeringsplass) og pkt B er rasteplass ved kraftstasjonen.  

 

3. Resultater 
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Høsten 2009 ble det ved dugnadsinnsats utført rydding/trefelling i traseen for del 3. 

 

Det ble innhentet priser og opprettet avtale med maskinfirma Thore Magnussen og sønn AS 

og medio november startet arbeidene med grøfting og rydding langs vegen.  

 

Sommeren 2010 ble vegen asfaltert og tatt i bruk. 

Det er allerede oppnådd positive resultater med de ferdigstillte delene av prosjektet. Personer 

med forskjellige former for funksjonshemninger samt bl.a. barnehager og skoleklasser 

benytter den asfalterte delen i Kabelvåg (del 3) for å komme ut i naturen.  

Mulighetene for funksjonshemmede til å komme ut i naturen var begrenset før dette prosjektet 

startet opp. Vi har derfor fått mange  tilbakemeldinger om at brukerne er svært tilfreds over 

resultatene som er oppnådd. Det har også vært veldig positiv omtale i avisene i Vågan, som 

nok også har bidratt sterkt til at prosjektet har blitt populært og mye benyttet. 

 

 

 

 
 
Brukere av prosjektets del 3 
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Det er gjort avtale med ”Kabelvågmarkas venner” om å bygge en gapahuk ved enden av del 3, 

ved Prestvannet. Materialer er kjøpt inn og prefabrikering vil pågå utover vinteren, slik at den 

kan monteres våren 2012. 

 

 

 
 
Illustrasjonsfoto 

 

 
Arbeidene med Del 1 ble igangsatt høsten 2011, med grøfting, utskifting av drensrør, 

breddeutvidelse samt anlegging av turveg til brukryssing ved Kongselva. 
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De gjenstående arbeidene med toppdekke, opparbeidelse av HC-parkeringsplass og møteplass 

skal bekostes av Lofotkraft, som en del av samarbeidsavtalen med prosjektgruppen. Disse 

arbeidene vil bli utført våren 2012. 

 

 

 
 

 

4. Videre planer 
 

Prosjektgruppen jobber også videre med å få til godkjenning av del 2, som knytter sammen 

turvegene for funksjonshemmede i Kabelvåg og Svolvær.  

 

Det gjenstår her en del avklaringer mot Vågan kommune og Nordland fylke, men 

prosjektgruppen har stor tro på at også denne delen av prosjektet vil kunne gjennomføres i 

nærmeste fremtid. 

 

Det har vært gjennomført befaring med kommunens planavdeling, med NVE samt at det 

gjennomført befaring med geolog fra NGI for å få uttalelse om skredfare (krav fra 

kommunen). Så snart denne skredvurderingen foreligger, vil det bli sendt søknad om tillatelse 

til bygging av del 2. 

 

I desember 2011 ble prosjektet tildelt 500 000,- kr fra Gjensidigestiftelsen.  

 

Vi har også blitt informert om at Systemhusgruppen skal ha en kongress i Svolvær den 18. 

februar 2012 og ønsker å tildele et pengebeløp til et lokalt prosjekt med formål universell 

utforming og tilrettelegging for mennesker med nedsatt funksjonsevne. Vårt prosjekt er da 

valgt ut til å motta denne støtten. 

 

Disse midlene vil hjelpe godt med på realiseringen av prosjektets del 2.  

 


